
PROTOKOL
z posiedzenia Rady Dziekariskiej Wydzialu Filozofii i Nauk Spolecznych

Uniwersytetu Mikolaja Kopernika w Toruniu

z dnia 23 marca 2021 r.

OBECNI:

Dr hab. Ditta BaczaLa, prof. uniwersytetu, Dr Bibianna Balaj, Milena
Celebudzka, prof. Uniwersytetu, Dr hab. Mat gorzata Fedorowi cz-Kruszewska,

Prof' dr hab. Ewa Glowacka, Dr Anna Kola, Dr Tomasz Komendziriski, dr hab.

Violetta Kopifska, prof. Uniwersytetu, Prof. dr hab. Tomasz KupS, prof. dr hab.

Maria Lewicka, Mgr Ann aMielczarek-Taica, Dr hab. Marek Nasieniewski, prof.
Uniwersytetu, Dr hab. Zbigniew Nerczuk, prof. Uniwersytetu, Dr hab. Krzysztof
Pietrowicz, prof. uniwersytetu, weronika puciata, prof. dr hab. Krrysztof
Rubacha, Dr hab. Aleksandra Seklecka, prof. Uniwersytetu, Dr hab. Radoslaw
Sojak, prof. Uniwersytetu, Dr Joanna Szalacha-Jarmuzek ,TomaszSzlendak (glos
doradczy), Dr hab. Maciej Trojan, prof. Uniwersytetu, Dr Adrian w6jcik, Dr
hab. Michal Wr6blewski prof. Uniwersytetu

Delegaci:

Mgr AnnaUzarska (glos dorad,czy)

NIEOBECNI:

Dr Marta Chojnacka (glos doradczy), Alex Lubiriski, Alicja pawlikowska, Natalia
Stek

GoS6:

Mgr Anna Krawczyk



PORZADEK OBRAD:

1. Otwarcie posiedzenia

2. Informacje i komunikaty Dziekana

3. Prryjgcie protokoht zposiedzenia Rady Dziekariskiej dnia 16

lutego 2021r. - referuje dr hab. Marek Nasieniewski, prof. UMK

4. Wniosek Komisji ds. JakoSci Ksztalcenia w sprawie zaopiniowaniazmian

w programach studi6w na kierunkach:

a. architektura informacji (studia stacjonarne pierwszego i

drugiego stopnia)

b. kognitywistyka (studia stacjonarne pierwszego stopnia)

c. psychologia (studia jednolite magisterskie)

- referuje Prodziekan dr Anna Kola

5. Wniosek Komisji ds. Jako6ci Ksztalcenia w sprawie zaopiniowania zmian

w minimum programowym dla MISH-S na kierunkach:

a. architektura informacji;

b. dziennikarstwo,

c. pedagogika

d. socjologia

- referuje Prodziekan dr Anna Kola

6. Wolne wnioski.



Posiedzenie Rady Dziekufiskiej Wydziutu FilozoJii i Nauk
Spolecznych rozpoczglo sig o godzinie 13.15

Posiedzenie odbylo sig w trybie online, przy zustosowaniu
aplikacji Teams.

Adl

Dziekan dr hab. Radoslaw Sojak, prof. Uniwersytetu otworzyl posiedzenie

Rady Dziekariskiej Wydziafu Filozofii i Nauk Spolecznych.

Na proSbg Dziekana dr hab. Michal Wr6blewski, prof. Uniwersyt etu, zgodzil sig

zo stal konsultantem protokolu.

Dziekan poprosil o uwagi do zaptoponowanego porzqdku obrad spotkania.

Wobec braku uwag do porz4dku obrad, Dziekan kontynuowal prowadzenieRady

Dziekariskiej.

Ad2

D zi ekan pr zekazal glo s Pro d ziekan d o spraw or ganizacji ks ztalc eni a.

Dr Anna Kola przedstawila informacje ze spotkania Prodziekan6w, kt6re odbylo

sig w dniu l0 marca br. i dotyczylo m.in elektronicznychkart osi4gnig6 studenta,

harmonogramu rekrutacji, limit6w przyjg1 student6w na kolejny rok akademicki

oraz zaawansowanych kurs6w ds. zdalnego nauczania.

Pani Prodziekan podzigkowala dyrektorom jednostek za przygotowanie

informacji dotyczqcej rekrutacji cudzoziemc6w oraz poprositra o zwr6cenie

szczeg6lnej uwagi na archiwizowanie dokumentacji dydaktycznej ze wzglgdu na

kontrolg przez Paristwow4 Komisjg AkredytacyjnE. Pani Dziekan przypomniala

r6wniez proSbg skierowan4 z Rektoratu o Wznaczenie obserwator6w na matury.



w pierwszym komunikacie Dziekan poinformowal, Le od nowego roku

akademickiego nast4pi4 zmiany w rozliczaniu seminari6w, kt6re bEda oznaczaly

przyro st godzin dydaktyc zny ch.

Prof. dr hab. Tomasz KupS zadal pytanie czy majqzosta1 wprowadzone zmiany

w programach studi6w oraz co nale?y zrobic w przypadku powtarzania

seminarium przez studenta.

Prof. dr hab. Maria Lewicka zapytaha, czy zapis o seminariach jednoosobowych

m6gtby byc zmieniony.

w odpowiedzi Dziekan poinformowal, ze zmiany maiE by6 wylqcznie na

poziomie sylabus6w, o kwestie povrtarzanie student6w seminarium zapyta

Prorektora ds. Ksztalcenia prof. dra hab. Przemyslawa Nehringa, natomiast

zmiana zapisu dotyczEcego seminari6w jednoosobowych nie jest moaIiwa,

poniewaz oznaczalaby duho wigksze koszty dla Wydzialu.

Kolejny komunikat przedstawilaProdziekan ds. studenckich Dr hab. Malgorzata

Fedorowicz'Kruszewska informuj4c, 2e trwajq prace nad, zmian4 Regulaminu

Studi6w i zmianami w oplatach za studia.

W nastgpnym komunikacie Prodziekan ds. Naukolvych i Umigdzynarodowienia

Dr Adrian W6jcik poinformowal, 2e do 30 czerwca br. WydziaL jestzobowiqzany

wprowadzi6 dane do systemu Pol-on. w zqiqzku z tym prodziekan

zaproponowal, aby do poczqtku maja przygotowane zostaty wstgpne opisy w
jednostkach i w tym samym miesi4cu zorganizowal spotkanie na forum

dyrektor6w Inst5rtut6w, aby przedyskutowa6 te kwestie.

W kolejnym komunikacie Dziekan poprosil dyrektor6w Instytut6w o

przygotowanie do najblilszego poniedzialku przeglqdu i anaIiry Systemu

Ewaluacji Dorobku Naukowego pracownik6w pod k4tem blgd6w, aby jak

najszybciej m6gl zostac wyslany zwydzialu raport do Rektoratu.



Dziekan poprosil Dra hab. Krzysztofa Pietrowicza, prof. Uniwersytetu o

przedstawienie prezentacji dotyc zilcej istotnych blgd6w pojawiai4cych sig w
systemie SEDN, na kt6re naleby zwr6cic uwagg dokonui4c anali4r danych.

Dr hab. KrzysztofPietrowicz,prof. Uniwersytetu przedstawil rodzajemozliwych
problem6w, kt6re pojawiai4 sig w systemie do kt6rychnale?q:
- pracowrik z innej jednostki , ktory z jakichS powod6w nie powinien sig liczyc
doN

- pracownik dydaktyczny, kt6ry ma zlolone o6wiadczenie za jedenrok (a jego
publikacje nie s4 wliczane)

- pracownik naukowa dydaktyczny, kt6ry nie ma wprowadzonychpublikacji do
systemu (publikacje s4 jednak w Expertusie)

- pracownik naukowa dydaktyczf,ry, kt6ry ma publikacje, anie s4 one wliczone
przez SEDN do ewaluacji

- pracownik o podw6jnym statusie (doktorantka i pracownik techniczny), kt6rych
oSwiadczenie zostalo zakwestionowane

- pracownik, kt6rego publikacje nie bEde liczyc sig do ewaluacji
Dr hab' Violetta Kopiriska, prof. Uniwersytetu odnosz1c sig do przedstawionej
prezentacji, potwierdziLa, ze podobne blgdy w systemie SEDN pojawily sig
r6wniez u pracowrik6w Instytutu Nauk pedagogi cznych.

Podsumowuj4 Dziekan poprosil o zglaszanie wszelkich pyta6 i w4tpliwoSci do
dra Adriana w6jcika,kt6ry bgdzie osob4 koordynuiQc4 sEDN.
Prof' dr hab' Maria Lewicka poprosila o zestawienie listy pracownik6w
dy dakty c zny ch i n auko wo - dyd akty c zny chln stSrtutu p sycho I o g i i .

W odpowiedzi mgr Anna Mielczarek-Taica poinform owala, ze popro si Dzjal
Spraw Pracowniczych o przygotowanie list pracownik6w dla calego Wydzialu.

Kolejny komunikat Dziekan a dotyczyl otr4rmanego pisma od JM Rektora w
sprawie nagr6d i wyrohniefi dla naucrycieli akademickich za osi4gnigcia



naukowe, artystyczne, dydaktyczne i organizacyjne uzyskane w 2020 roku.

Dziekan poprosil o rozpoc zgcie konsultacji w jednostkach, dodajqc, Ze po

Swigtach zaprosi dyrektor6w Instytut6w na spotkanie w tej sprawie.

Nastgpnie Dziekanpoinformowal o odrgbnych limitachprryjgl dla student6w z

Polski i dla cudzoziemc6w oraz przekazal informacjg o wygaszaniu kierunku

studi6w Sport i Wellness.

Dziekan poinformowal, 2e w plikach do dzisiejszej Rady Dziekanskiej

zamieszczone zostaly informacj e dotyczqce konkursu doskonaloSci naukowej

doty czyc e zglo szenia mon o gra fi i lub kon ferencj i.

Mgr AnnaMielczarek-Taica dodaLa, ze jednostka, kt6ra zgLosi konferencjg lub

monografig do konkursu partycypuje w jej kosztach.

Nastgpny komunikat DziekanadotycryLproSby z Rady Rektorskiej Prorektora ds.

Ksztalcenia prof. dra hab. Przemyslawa Nehringa, zwi4zanej z trudnq sytuacjq

epidemiczn? w kraju, dotycz1cej zaniechania jakichkolwiek spotkari i zajg1

prowadzonych przez osoby z zewnqtrz w okresie tuT przed i po Swigtach

Wielkanocnych.

Kolejny komunikat dotycryL zobowi1zania,przezProrektora ds. Kszt alceniaprof.

dra hab. Przemyslawa Nehringa, Dziekan6w do kontroli zajgt dydaktyc znych w
zwiqzku z medialnym doniesieniami o braku zachowania rezimu sanitarnego

podczas prowadzenia tych zajg6. Dziekan poprosil o informacjg o zajgciach. kt6re

sig w tej chwili odbywajq, aby m6gt udzielii prorektorowi odpowiedzi.

w ostatnim komunikacie Dziekan poinformowal, ze trwaj4 prace nad

dodatkowymi wynagrodzeniami dla pracownik6w naukowych i
administracyjnych.

Ad3



O zreferowanie tego punktu Dziekan poprosil drahab. Marka Nasieniewskiego,

prof. Uniwersytbtu, kt6ry byl konsultantem protokolu.

dra hab. Marka Nasieniewskiego, prof. Uniwersytetu poinformowal, Le zapoznal

sig z treSciE protokolu, kt6ry oddaje przebiegobrad ostatniej Rady Dziekariskiej i
wnioskuje o jego prryjgcie. Dziekan otworzyl dyskusjg w tym punkcie. wobec
braku glos6w w dyskusjiDziekanpoprosil o umieszczenie linku do glosowania

nad pr zyjgci em protokolu.

W glosowaniu tajnym na 25 os6b uprawnionych do glosow ania,w obecno Sci 22

os6b, oddano 21 glos6w: 2l - TAK.

Protok6l zostaL przyjgty przez Radg Dziekarisk4 iednomyslnie.

Ad4

o zreferowanie tego punktu Dziekanpoprosil prodziekan Dr Anng Kolg.

Dr Anna Kola zreferowala wniosek Komisji ds. JakoSci Ksztalcenia w
sprawie zaopiniowania zmian w programach studi6w na kierunkach:

. architektura informacji (studia stacjoname pierwszego i
drugiego stopnia)

. kognitywistyka (studia stacjoname pierwszego stopnia)

. psychologia (studia jednolite magisterskie)

Dziekan otworryL dyskusjg w tym punkcie. wobec braku glos6w w dyskusji
Dzi ekan zar zqdzll glo s owani e.

W sprawie zaopiniowania zmianw programach studi6w na kierunku architektura
informacji, studia stacjonarne pierwszego stopnia, w glosowaniu na 25 os6b

uprawnionych do glosowania, w obecnosci 22 os6b, oddano 22 glosyz 22 _

TAK.



W sprawie zaopiniowania zmianw programach studi6w na kierunku architektura

informacji, stuilia stacjonarne drugiego stopnia, w glosowaniu na 25 os6b

uprawnionych do glosowania, w obecnoSci 22 os6b, oddano 22 glosyz 22 -
TAK.

W sprawie zaopiniowania zrrtian w programa h studi6w na kierunku

kognitywistyka, studia stacjonarne pierwszego stopnia, w glosowaniu na 25 os6b

uprawnionych do glosowania, w obecnoSci 22 os6b, oddano 22 glosyz 22 -
TAK.

W sprawie zaopiniowania zmianw program_ach studi6w na kierunku psychologia,

studiajednolite magisterskie, w glosowaniu na 25 os6b uprawnionych do

glosowania, w obecnoSci 22 os6b, oddano 22 glosyz 22 -TAK.

Rada Dzi ekariska zatwier dzila wni o s ek.

Ad5

o zreferowanie tego punktu Dziekan poprosil prodziekan Dr Anng Kolg.

Dr Anna Kola zreferowala wniosek Komisji ds. JakoSci Ksztalcenia w

sprawie zaopiniowania zrnian w minimum progr owym dla MISH-S na

kierunkach:

architektura informacj i ;

dziennikarstwo,

pedagogika

socjologia

Dziekan otworryl dyskusjg w tym punkcie. Wobec braku glos6w w dyskusji

Dzi ekan zar zqdzil glo s owani e.



W sprawie zaopiniowania zmian w minimum programowym dla MISH-S na

kierunku architbktura informacji, w glosowaniu na 25 os6b uprawnionych do

glosowania, w obecno6ci 22 osob, oddano 20 glos6w z 20 - TAK.

W sprawie zaopiniowania zmian w minimum programowym dla MISH-S na

kierunku dziennikarstwo, w glosowaniu na 25 os6b uprawnionych do

glosowania, w obecnoSci 22 os6b, oddano 20 glos6w: 20 - TAK.

W sprawie zaopiniowania zmian w minimum programowym dta MISH-S na

kierunku pedagogika, w glosowaniu na 25 os6b uprawnionych do glosowania, w
obecnoSci 22 os6b, oddano 20 glos6w: 2A - TAK.

W sprawie zaopiniowania zmian w minimum programowym dla MISH-S na

kierunku socjologia, w glosowaniu na 25 os6b uprawnionych do glosowania, w
obecnoSci 22 os6b, oddano 20 glos6w: 20 - TAK.

Rada Dziekaris ka zatwier dzila wni o s ek.

Ad6

W wolnych wnioskach Dr hab. Aleksandra Seklecka, prof. Uniwersytetu

poinformowala,2e na nastgpnym posiedzeniu Senatu majq zostat przedstawione

zmiany dotyczqce funkcjonowania zam6wieh publicznych. Prof. A. Sekleca

zaproponowala, 2e nobi z tego posiedzenia notatkg, kt6r4 mohe udostgpni{

zainteresowanym.

W odpowiedzi Dziekan poprosil o zamieszczenie notatki w plikach do

dzisiej szego spotkania Rady Dziekafskiej.

D ziekan po dzi gko w al za obecno 56 i zamlcnql p o si e dzeni e Rady Dzi ekariski ej .
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